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STÆVNERAPPORT ved C- og B-stævner under Dansk Ride Forbund 

Vurderingsskala 

4 
Flot 

3 
Tilfredsstillende 

2 
Mindre tilfredsstillende 

1 
Utilfredsstillende 

 

Stævnedetaljer og stævneorganisation 

Stævnedetalje 
Sæt X 

Spring Dressur Hest Pony Antal starter 

 x  x 153 

C-stævne B-stævne Mesterskab/Cup Dato 

 x Rosenparade Vejle 14-17 nov 24 

TD ved stævnet (ansvarshavende) Heidi Bohn Jespersen  

Evt. 2. TD ved stævnet Pernille Winzentsen 

Stævnearrangør (klub) Vejle 

Stævneleder Jeanette Henriksen/Gitte  

Staldansvarlig Jeanette Henriksen 

Stævnejury: formand  Heidi Bohn/Pernille W.  

Stævnejury: øvrigt medlem Jeanette Henriksen 

Stævnejury: øvrigt medlem Dommer ved C 

Stævnejury: øvrigt medlem  

Var der protester under 
stævnet 

Ja Nej Bemærkninger:  
 
  x 

 

1. Officialsdetaljer 

Dommere 

 
Jens Mikkelsen, Pia Pedersen, Edel Hartig Lone Juul Sneistrup, Grethe 
Eriksen, Gunilla Nyman, Anja H. Larsen, 

Banedesignere 
 
 

Øvrige 
 
 

Var fordeling og booking af officials 
hensigtsmæssig? 

Ja Nej 
Var der kontorplads til officials? 

Ja Nej 

x    

Øvrige bemærkninger: 
 
 
 

 

2. Stævnesekretariat 

Ja Nej Var tidsplanerne hensigtsmæssige? Ja Nej 
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Var serviceniveauet generelt 
tilfredsstillende? 

x  x  

Var propositioner, herunder fordeling 
af klasser og metoder 
hensigtsmæssige? 

Ja Nej Var stævnesekretariatet velforberedt 
til stævneniveauet? 

Ja Nej 

x   x 

Var starttidspunkt for stævnet angivet 
på Equipe? 
(gælder for C- og B-stævner) 

Ja Nej Var kort over stævnepladsen lagt på 
Equipe? 
(gælder kun B-stævner) 

Ja Nej 

x  x  

Var træningstider angivet på Equipe? 
(gælder for C- og B-stævner) 

Ja Nej Bemærkninger:  
 
Vejle Rideklub Har for første gang afholdt Rosenparaden. 
Der har været 2 personer i sekretariat Jeanette og Gitte, 
Dog har Jeanette som er ansat ved rideskolen haft stort 
set alle andre opgaver, f.eks tænde lys i haller/harve/ 
sørge for simple ting som lægge kritikker i dommer 
tårn/styre musikken/ præmie overrækkelser - Ja stort set 
alle opgaver. Jeannet har derudover taget sig af ALT 
inden stævne dog hjulpet af Gitte der normalt har været en 
stævneleder ved afholdelse af Rosenparaden i Hedensted 
tidligere. Der kunne med STOR fordel være et par ekstra 
hænder eller 4 eller rettere 2 mennesker til at styre et B 
stævne på nær cafeteria er i TD’s øjne ikke nok, de skal 
bruges til at hjælpe sekretariat med alt forfaldent. Opgaven 
er blevet taget og er der blevet nævnt noget har Jeanette 
fikset/bragt i orden omgående - kæmpe ROS for det. 
Opmærksomhed på proportioner – lille tur er normalt vis 
ikke indeholdende PRM 
 

x  

 

3. Bemærkninger og kommentarer om stævnet 

Kommentarer fra ryttere: 
(gerne op til 3 stk.) 
Fx hvordan var bunden, parkeringen, 
caféen? Vil rytterne komme igen til 
næste stævne samme sted? 

Dejligt at cafeteriet var åbent tidligt lørdag og søndag 
Elsker pomfritter 
Enkelte ryttere syntes det var forstyrrende med dommer eksamen langs 
barrieren, andre ryttere havde slet ikke set dommeraspiranterne 
 

Kommentarer fra andre fungerende 
officials ved stævnet: 
Notér gerne 2-3 gode oplevelser ved 
stævnet samt forslag til eventuelle 
forbedringer 

Gode skrivere i dommertårne 
Dejligt med at hjemmelavet måltid mad frem for pomfritter, dog ville det være 
dejligt at dagens ret varierede lidt mere 
Dommere frustrerede over den manglende mulighed for at komme på toilet 
mellem klasser qua kø. 
Dommer vil gerne have en speaker fremfor selv at speaker 
 

Kommentarer fra stævnearrangør: 

 
Klubben syntes at samarbejde har været godt. Klubben erkender at der har 
været lidt udfordring men alt sammen på klubbens banehalvdel, så alle ryttere 
er kommet til et godt stævne. Klubben er klar på at have flere på posterne til 
næste stævne. 
 

Hvad kunne officials have 
understøttet bedre med? 

 
TD kunne bestemt have tænkt tanken at sige til stævneleder at hun skulle finde 
de gamle stævnerapporter frem, da dette måske kunne have afhjulpet lidt af 
start bumpene.  
TD kunne også havde hun vist at der var så få hjælpere have opfordret til at 
forsøge at finde flere. 
Det er IKKE rimeligt at et menneske skal kunne overskue så mange opgaver 
der omkring afholdelse af B stævne, men sikke en kampånd Jeanette har haft, 
stor energi og overskud og et virkelig dejligt humør. 
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4. TD's overordnede kommentarer til stævnet 

Stævnepladsen generelt: 
Overordnet indtryk og infrastruktur. 
Er der pænt og indbydende 

Stævne pladsen er stor, vejle rideklub er ikke ny så ser lidt træt ud rundt 
omkring.  
Der er relativ gode parkeringsforhold, men her kunne det måske have været 
rart med en P mand på pladsen, så ihvertfald i et tilfælde at trailer ikke blev 
lukket inde. Derudover er der et sikkerhedsissue i hvordan 
ponyer/mennesker/biler/trailer mingelerer mellem hinanden. 

Vil du anbefale klubben at afholde tilsvarende stævne igen? (sæt X) 
Ja Nej 

x  

Er der punkter hvor klubben kan 
forbedre stævnets kvalitet? 

Vi vil helt sikkert anbefale klubben at holde B stævne igen, der er dog flere ting 
der SKAL bringes i orden for at stævnet kan betragtes som et B stævne og ikke 
bare et C 
Først Læs tidligere stævnerapporter 
TIDSPLAN og overblik i cafeteria fra start (qua klubben ikke var bevidst om at 
det er en god ide at holde åbent bare for slag af kaffe ved morgen / aften 
træning var der lige en svær start torsdag/fredag - klubben havde dog åbent 
torsdag i 2 timer) Da klubben blev gjort opmærksom spillede alt omkring 
cafeteria  
At SPEAK/mikrofon er klar fra start samt at en fra klubben speaker 
Parakort klar før start 
At der kun er en pony pr. Udlejet boks / Dog ikke timebokse (bla. Pga. Doping) 
Gerne en rytter info seddel så der ikke bliver skrevet så meget på equipe så 
budskabet forsvinder i mængden af ord. 
Harve bane/cafeteria info på dagen på equipe 
Staldvagt – obs på beskrivelse på DRF, staldvagt må gerne være en anden 
end sekretariatsleder. 
Doping boks plomberet 
Så alt i alt til dette stævne for mange små ups’ere til at være på B niveau men 
ingen tvivl om at klubben har potentialet ved flere strukturelle hænder, vil 
anbefale DRF og Klubben at snakke sammen om hvad mulighederne for 
klubben er samt et tilbageblik på de sidste stævnerapporter til B stævner i 
dressur. 
Når alt det er sagt så er der en vanvittigt god energi hos stævneleder og er ikke 
i tvivl om der bliver tryllet ved næste stævne. 
  
 
 
 
 
 

Hvordan har samarbejdet med 
klubben været før stævnet? 
Fx på mail/tlf.? Mange spørgsmål? 

Samarbejdet har været rigtig fint – Jeanette er virkelig et imødekommende 
menneske 

 

5. TD's vurdering af resultatformidling mm. 

Resultatformidling (1-4) 3 
Højtaler på opvarmning 

Ja Nej 

Præmieoverrækkelse (1-4) 3 x  

Hvordan var speaker? (1-4) -  

Bemærkninger:  

Præmie overrækkelse afholdt i cafeteria, virkelig flotte sponsor gaver og fint speak med godt humør      
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Resultat skærm i både cafeteria og opvarmningshal (måske derfor ponypigerne ikke har benyttet sig af mobil på pony 
DEJLIGT) 
Speaker var dommer 
 

 

6. TD's vurdering af staldforhold - udfyldes kun hvis der tilbydes opstaldning til stævnet 

Vurdering af staldforhold (1-4)  Vurdering af sikkerhed i stald (1-4)  

Var der staldvagt? 
Ja Nej Var der synligt brandslukningsmateriel 

til rådighed ved stævnets start? 

Ja Nej 

x  x  

Var staldansvarlig klar ved stævnets 
start? 

Ja Nej Var der etableret vaskeplads i 
forbindelse med opstaldning? 

Ja Nej 

x  x  

Var der mulighed for etablering af 
dyrlægebokse? 

Ja Nej 
 

x  

Bemærkninger:  
Stald vagt – stævneleder Jeanette Henriksen 
Obs på om man kunne samle stævne deltagere(opstaldning) lidt bedre frem for spredt på hele pladsen. 
 
 

 

7. TD's vurdering af parkering, toilet- og campingområde  

Vurdering af parkeringsforhold (1-4) 3 Var der parkeringsvagt? 
Ja Nej 

 x 

Vurdering af campingforhold (1-4) 
(udfyldes kun hvis det tilbydes) 

3 Vurdering af toilet- og badefaciliteter (1-4) 3 

Bemærkninger:  
 
qua der ingen P vagt var blev det sådan lidt “Hov er der ikke en plads her” men på asfalt hvilket er dejligt på denne 
årstid. Camping blev afholdt på P pladsen 
Der skal rettes en opmærksomhed på om brandveje er frie med det lidt kaotiske Parkerings system 
 

 

8. TD's vurdering af stævnets forplejning 

Vurdering af det samlede udbud i cafeteriet  
(1-4) 

2 (2.5) 
Var cafeteria åbent fra stævnets start 
til stævnets slut? 

Ja Nej 

 x 

Bemærkninger:    
Lidt opstarts vanskeligheder i cafeteriet torsdag/ fredag, da klubben ikke var klar (Det fremgår også af stævnerapport fra 
2023) Det er hensigtsmæssigt at holde åbent under HELE stævnet, da klubben blev klar over det blev der til gengæld 
fuld åbent - Kæmpe ROS for det, – Meget pomfrit duft (en ide kunne være at sætte frituregryden udenfor under teltdug 
så cafeteriet lugter knap så meget) Der var salat alternativ til det knap så sunde og en dagens ret (Havde været dejligt 
at dagensret havde varieret da mange er på pladsen 4 dage i streg) Rugbrød kunne være en ide som alternativ til hvidt 
brød morgen. - Der var desuden masser af kage snaks samt sandwich m. kylling og karry. 
SUPER Dejlige mennesker i cafeteriet :-) 
 
 

9. TD's samlede vurdering af stævnets tilskuerfaciliteter (siddepladser samt sammenfatning af felter ovenfor) 
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Bemærkninger:    
 
Da der var dommer evaluering var der ikke rigtig plads på barrierekanten men der er fin udsigt fra cafeteria  
 
 

 

10. TD's vurdering af stævnets sikkerhed 

Vurdering af stævnets overordnede 
sikkerhed (1-4) 

3 Var der dyrlæge til stede/på tilkald? 
Ja Nej 

x  

Var der uhindret passage på 
stævnepladsen for heste? 

Ja Nej 
Var der smed til stede/på tilkald? 

Ja Nej 

x  x  

Var der adskillelse af heste og 
publikum? 

Ja Nej Bemærkninger:     
 
 
 

x  

Bemærkninger:     
 
Se bemærkning P plads 
 
Adskillelse mellem træner/forældre på opvarmning - ROS 
 

 

11. TD's vurdering af stævnets baner og materiel 

Konkurrencebane 
Samlet bedømmelse (1-4) 

4 
Opvarmningsbane 
Samlet bedømmelse (1-4) 

3 

Konkurrencebanens bund (1-4) 4 Opvarmningens bund (1-4) 4 

Vedligehold af konkurrencebanen (1-4) 3 
Vedligehold af opvarmningsbanen (1-
4) 

2 

Fiber Sand Græs Andet Fiber Sand Græs Andet 

x    x    

Udsmykning på banen (1-4) 
(udfyldes kun hvis der er udsmykning) 

3 
Var dommernes hjælpere 
kvalificerede/rutinerede? 

Ja Nej 

x  

Dommerhus/tårn inkl. ”inventar” (1-4) 3 
Kommentarer fra dommere:   
Lidt koldt ind imellem, rigtig gode skrivere 
 

Forhindringsmateriale, spring (1-4)  
Kommentarer fra banedesignere:    
 
 

Bemærkninger:    
 
Diskret pæn udsmykning 
 

 

12. Notér eventuelle indberetninger samt TD's fokus under stævnet 

Husk at sende eventuelle indberetninger og bilag særskilt til td@rideforbund.dk 
 
Lørdag næsebånd/spore tjek på alle 
Alle årgange tjekket på nær 2008 pas  
 

mailto:td@rideforbund.dk
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Dato  Underskrift TD 
 
 
 

  

   

Dato  Underskrift stævneleder 
 


